



ដំណើរការគណនីសន្សំអសកម្មឡើងវិញ - សេចក្តីបរិយាយអំពីប្រូម៉ូសិនលើអត្រាការប្រាក់

- សាជីវកម្មធនាគារកាថេយូណៃធីត (កម្ពុជា) ចំកាត់ត្រូវបានហៅថា “CUBC”។
- ១. រយៈពេលប្រូម៉ូសិន៖ ចាប់ពីថ្ងៃនេះរហូតដល់ ថ្ងៃទី៣១ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២៤
- ២. សិទ្ធិទទួលបាន៖ អតិថិជនរបស់ CUBC ដំណើរការគណនីសន្សំអសកម្មជាប្រចាំប្រចាំប្រចាំ ដុល្លារអាមេរិក និង រៀល ឡើងវិញ និងប្រើប្រាស់សេវាធនាគារចល័ត។
- ៣. អត្រាការប្រាក់បន្ថែម និងរយៈពេល៖ សម្រាប់រយៈពេល ១២ ខែ គិតចាប់ពីថ្ងៃដំណើរការគណនីសន្សំអសកម្ម ឡើងវិញ អតិថិជនទទួលបានអត្រាការប្រាក់បន្ថែមប្រចាំឆ្នាំចំនួន ០.៥%។

ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរ ឬចង់សាកសួរព័ត៌មានបន្ថែម សូមទំនាក់ទំនងមកកាន់សេវាកម្មបម្រើអតិថិជន ២៤ ម៉ោងតាមរយៈទូរសព្ទលេខ ០២៣/០៦៩ ៨៨ ៥៥ ០០ ឬអញ្ជើញមកកាន់សាខាណាមួយរបស់ធនាគារ យើងខ្ញុំ។

ការដាក់ឱ្យដំណើរការឡើងវិញនៃគណនីអសកម្ម

តើគណនីអសកម្មគឺជាអ្វី?

- ប្រសិនបើគណនីសន្សំរបស់លោកអ្នកមិនមានប្រតិបត្តិការ (ដូចជា ការដាក់ប្រាក់ ដកប្រាក់ ផ្ទេរប្រាក់ពីគណនី ។ល។) ក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំ គណនីនឹងត្រូវបានចាត់ទុកជាគណនីអសកម្មដោយផ្អែកលើច្បាប់នៃប្រទេសកម្ពុជា។

តើត្រូវធ្វើដូចម្តេចដើម្បីដំណើរការគណនីអសកម្មរបស់លោកអ្នកឡើងវិញ?

- ភ្ជាប់មកជាមួយនូវឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណទៅកាន់សាខាណាមួយដើម្បីដំណើរការ ហើយបន្ទាប់ពីដំណើរការគណនីអសកម្មឡើងវិញរួច សូមធ្វើប្រតិបត្តិការមួយ ហើយគណនីរបស់លោកអ្នកនឹងអាចប្រើប្រាស់បានជាធម្មតា។

Reactivate Dormant Savings Account - Interest Rate Promotion

Description:

Cathay United Bank (Cambodia) Corporation Limited is hereby referred to as "CUBC".

1. Promotion Period: From now until 31/ 08/ 2024
2. Eligibility: CUBC customers reactivate their dormant savings accounts in USD and KHR and use mBanking.
3. Premium Interest rate and duration: For 12 months starting from the reactivation of the dormant savings account, customers get an additional 0.50% annual interest rate.

If you have any questions or require more information, please contact our 24-hour customer service center on 023/069 88 55 00 or visit one of our branches.

Activate Dormant Account

What is a Dormant Account?

- If the savings account has no transactions (such as deposits, withdrawals, account transfer, etc.) within one year, it will be regarded as a dormant account according to Cambodia's regulations.

How to Activate Dormant Account?

- Bring your identity document to any branch for processing, and after reactivating the dormant account, please initiate a transaction and the account can be used normally.

重新啟用休眠儲蓄帳戶-利率優惠活動說明：

國泰世華銀行（柬埔寨）股份有限公司以下簡稱「國泰世華銀行」。

1. 活動期間：即日起至 31/ 08/ 2024
2. 適用對象：持有「國泰世華銀行」美元及柬幣之休眠儲蓄帳戶者，重新啟用帳戶，並且有 APP 行動銀行的客戶。
3. 利率優惠及期間：重新啟用休眠儲蓄帳戶後起算的 12 個月內，可額外獲得 0.50% 的活儲年利率優惠。

如果您有任何疑問或需要更多信息，請聯繫我們的 24 小時客服中心 TEL：023/069 88 55 00 或親臨我們的分行

啟動休眠帳戶

什麼是休眠帳戶？

- 一年內儲蓄帳戶未有交易往來(如：存款、提款、匯款交易...等)，依據柬國主管機關規範，將被視為休眠帳戶。

如何活化休眠帳戶？

- 請攜帶身分證件至任一分行辦理，並於重啟休眠帳戶後，啟動一筆交易，帳戶即可正常使用。